

Hong Kong Open Pickleball Championships 2024

Rules and Regulations

1.	<p>CONDUCT OF TOURNAMENT</p> <p>Unless otherwise stated, the Tournament will be conducted according to the USAP Rules and Rules and Regulations of the Hong Kong, China Tennis Association Ltd.</p>
2.	<p>ELIGIBILITY</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Open to participants of all nationalities ii. Participants should present personal identity document with photo, to our official for purposes of checking identity iii. Age Groups <ul style="list-style-type: none"> a. 19+ (born on or before 31 December 2005) b. 35+ (born on or before 31 December 1989) c. 50+ (born on or before 31 December 1974) iv. Skill Levels <ul style="list-style-type: none"> a. Open Skill Level Only. v. Event Restriction <ul style="list-style-type: none"> a. Players can only enter in maximum of 3 events and can only enter in one gender doubles event, one mixed doubles event, and one gender singles event. vi. Players are required to sign a tournament waiver.
3.	<p>ENTRIES</p> <p>Events</p> <p>Registration acceptance will be based on DUPR rating as of 30 August 2024. 19+ Open Events – 20 Players/Teams per event. 4 players/teams will be reserved for wild card. 35+ and 50+ – 16 Players/Teams per event.</p> <p>Fees</p> <p>USD 60 per player per event</p> <p>Participant has to register a HKCTA Pin account via (http://hkta.tournamentsoftware.com/Home/). Once the HKCTA Pin account is activated, participant can login to his/her account and enter event(s).</p> <p><u>By Credit Card</u> – please pay the entry fee online (PayDollar) by Visa or MasterCard.</p> <p>Entry deadline: Friday, 30 August 2024 by 6pm. Entries will not be processed if entry fee was not received by the entry deadline.</p> <p>Receipt is available upon request. NO REFUNDS will be made after the deadline.</p>

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

4.	<p>ENTRY LIST</p> <p>It is participants' responsibility to check the 'Entry List' on the HKCTA website at 6pm Monday 2nd September to confirm the entry status.</p> <p>If any participants cannot find his/her name on the list, please contact the HKCTA office immediately after the entry list is posted. (Tel: 2504 8266 or Email: pickleball@tennishk.org). No changes can be made after the entry deadline.</p>
5.	<p>DUPR</p> <p>Player must have a DUPR account in order to play in the tournament. A free DUPR account can be created on https://mydupr.com/signup. Results of the tournament will be entered into DUPR.</p> <ol style="list-style-type: none"> i. Players are required to provide their DUPR ID for verification in the Remarks during registration. <ol style="list-style-type: none"> a. If missed, it is players responsibility to contact us at pickleball@tennishk.org to provide the DUPR ID. ii. All DUPR players will be required to join our club https://dashboard.dupr.com/dashboard/browse/clubs/5206780482.
6.	<p>FORMAT OF PLAY</p> <ol style="list-style-type: none"> i. The tournament format consists of 2 rounds, Round 1 - Round Robin, Round 2 - Single Elimination. <ol style="list-style-type: none"> 1. Doubles will be traditional scoring 2. Singles will be rally scoring 3. In each game, each team is allowed to have 2 time-outs, max 1 minute each ii. Round 1 - Round Robin Doubles <ol style="list-style-type: none"> 1. Top 2 teams from each group will be promoted to Round 2 2. 1 Game to 11 points. Change ends at 6 points. No deuce. First to reach 11 points wins. iii. Round 2 – Single Elimination Doubles <ol style="list-style-type: none"> 1. 1 Game to 15. Change ends at 8 points. No deuce. First to reach 15 points wins. 2. Gold Medal 1 Game to 21 points. Change ends at 11 points. Win by 2 capped at 25 points. 3. Bronze Medal 1 Game to 15 points. Change ends at 8 points. Win by 2 capped at 17 points. iv. Round 1 - Round Robin Singles <ol style="list-style-type: none"> 1. Top 2 teams from each group will be promoted to Round 2 2. 1 Game to 15 points. Change ends at 8 points. No deuce. First to reach 15 points wins. v. Round 2 – Single Elimination Singles <ol style="list-style-type: none"> 1. 1 Game to 21 points. Change ends at 11 points. No deuce. First to reach 21 points wins. 2. Gold Medal and Bronze 1 Game to 21 points. Change ends at 11 points. Win by 2 capped at 30 points. vi. In the event there is only 1 round-robin group. <ol style="list-style-type: none"> 1. 3rd position will be determined by the round-robin results. 2. Top 2 teams from Round Robin shall play the Gold Medal Match.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

	vii. Ranking of the groups and the elimination round draw will be determined by the tournament software system.																																										
7.	OFFICIAL BALL JOOLA Heleus																																										
8.	PADDLE INSPECTION <ul style="list-style-type: none"> i. Tournament Paddle(s) – Must be USAP Approved and found on the database. https://equipment.usapickleball.org/paddle-list/. ii. All paddles (including spare paddles) must be checked at the “Paddle Inspection Counter”, 30 minutes prior to the game start. A “QC Passed” sticker will be visibly paste on the paddle END cap. 																																										
9.	DRESS CODE Players shall dress and present themselves for play in a professional manner. Clean and customarily acceptable pickleball attire shall be worn. Unacceptable attire such as apparel that matches the color of the ball, dress shirts, or other inappropriate attire shall not be worn during a match (including the warm-up). Any players who violates this section may be ordered by the Referee to change his/her attire or equipment immediately. Failure of a player to comply with such order may result in immediate default.																																										
10.	COURT All matches will be played at The Clearwater Bay Golf & Country Club. 139 Tai Au Mun Rd, Clear Water Bay.																																										
11.	TIME OF PLAY Tentative Schedule: Start times to be confirmed after registration closes. <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse;"> <thead> <tr> <th></th> <th colspan="2">Morning Session</th> <th colspan="2">Afternoon Session</th> </tr> <tr> <th>Date</th> <th>Age Group</th> <th>Event</th> <th>Age Group</th> <th>Event</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>19 September 2024</td> <td>N/A</td> <td>N/A</td> <td>50+</td> <td>MD/WD</td> </tr> <tr> <td rowspan="2">20 September 2024</td> <td>50+</td> <td>MS/WS</td> <td>19+</td> <td>MS/WS</td> </tr> <tr> <td>35+</td> <td>WS</td> <td>35+</td> <td>MS</td> </tr> <tr> <td rowspan="2">21 September 2024</td> <td>35+</td> <td>XD</td> <td>19+</td> <td>XD</td> </tr> <tr> <td>50+</td> <td>XD</td> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td rowspan="2">22 September 2024</td> <td>35+</td> <td>MD</td> <td>35+</td> <td>WD</td> </tr> <tr> <td>19+</td> <td>WD</td> <td>19+</td> <td>MD</td> </tr> </tbody> </table>		Morning Session		Afternoon Session		Date	Age Group	Event	Age Group	Event	19 September 2024	N/A	N/A	50+	MD/WD	20 September 2024	50+	MS/WS	19+	MS/WS	35+	WS	35+	MS	21 September 2024	35+	XD	19+	XD	50+	XD			22 September 2024	35+	MD	35+	WD	19+	WD	19+	MD
	Morning Session		Afternoon Session																																								
Date	Age Group	Event	Age Group	Event																																							
19 September 2024	N/A	N/A	50+	MD/WD																																							
20 September 2024	50+	MS/WS	19+	MS/WS																																							
	35+	WS	35+	MS																																							
21 September 2024	35+	XD	19+	XD																																							
	50+	XD																																									
22 September 2024	35+	MD	35+	WD																																							
	19+	WD	19+	MD																																							
12.	PLAYING SCHEDULE Please check the HKCTA website (www.tennishk.org) 3 days prior to the commencement of the event. All schedules, draws, results and tournament news will be posted on HKCTA website. It is the players’ responsibility to check their playing schedule. First notification will be sent by email or SMS/WhatsApp to all players for checking the schedule on HKCTA website. If unable to access the internet, please call HKCTA office (Tel: 2504 8266). No further notice will be given after first notification. Once the Order of Play is published, NO changes can be made.																																										

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC’s and HKADC’s Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

13.	<p>OFFICIATING</p> <p>The decision of the Official Head Referee, as appointed by the Tournament Committee is final in all matters pertaining to the Tournament.</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Medal Matches will be officiated by referee ii. All other matches will be NON-OFFICIATED PLAY <ul style="list-style-type: none"> a. Technical Officer will be on duty to monitor. b. Server (or partner) should call out the score clearly prior to serving.
14.	<p>PRIZES</p> <p>Prize money will distribute to all open events, 1st, 2nd, and 3rd of all events will receive medals.</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Please check Prize Money Table for more details on the prize money.
15.	<p>PARKING</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Limited parking will be available at The Clearwater Bay Golf and Country Club at a first come first serve basis. Players wishing to park at the venue must provide their license plate and the dates they wish park to pickleball@tennishk.org by 13 September 2024. We will send a confirmation prior to the event to confirm if your license plate was successfully registered or not.
16.	<p>FOOD & BEVERAGE</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Food will be available for purchase at the tournament. Payment by Octopus and Credit Card only.
17.	<p>PUNCTUALITY</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Matches shall follow each other immediately in accordance with the announced order of play. ii. Matches shall be called and put in play on first available court basis. iii. Matches shall be called in accordance with the order of play. Players shall be ready to play when their matches are called. Any players not ready to play within (10) minutes after his/her match is called shall be defaulted unless the Referee in his sole discretion, after consideration of all relevant circumstance, elects not to declare a default.
18.	<p>INCLEMENT WEATHER</p> <p>When a black rainstorm warning or typhoon signal number 8 or above is hoisted two hours before the first matches start, all matches will be cancelled on that day without advance notice. When there is, or has been inclement weather, players should expect a delay to their matches starting time. They should check the tournament website to find out the approximate length of the delay. However, it is always the players' responsibilities to check with the referee/tournament official for the rescheduled time of the match and the players have to be present when their matches are called. Otherwise, a walkover will be awarded to the opponent after 10 minutes. Except in the above situations, players should report at the venue on time.</p>
19.	<p>INCOMPLETED TOURNAMENT</p> <p>If the Tournament cannot be completed as scheduled for any reasons, players in the finals shall be named as "Joint Winners". If the event has not reached the finals, the referee shall declare the event abandoned.</p>

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

20.	<p>WITHDRAWAL</p> <p>All withdrawals should be reported to the HKCTA by submitting online withdrawal form on HKCTA website 24 hours prior to the match.</p>
21.	<p>POWER OF THE TOURNAMENT COMMITTEE</p> <p>The Tournament Committee reserves the right in its discretion to alter the conditions and programme of Tournament as it deems fit and proper including but not limited to:</p> <ul style="list-style-type: none"> i. Combine events due to insufficient entries; ii. accept or reject of any application; iii. alter the scheduled duration of Tournament due to bad weather or any unforeseen happenings; and move the competition venue iv. subject to the confirmation of the entry size and other unforeseeable conditions such as rain delay, the HKCTA reserve the right to make necessary changes to the format of play at all the times.
22.	<p>RESPONSIBILITY</p> <p>The HKCTA, Subventing Organisation and Sponsors of this Tournament will not be responsible for any damages or personal injuries arising from the Tournament.</p>
23.	<p>CONSENT</p> <ul style="list-style-type: none"> i. I agree to participate in Hong Kong Open 2024, and I agree to abide by the rules and regulations set by the Tournament Committee and the Event Disciplinary Policy of the Hong Kong, China Tennis Association. ii. I declare that: I am physically fit, without any physical defect and capable of participation in the tournament. iii. The information provided by you will only be used for the enrolment and promotion of recreation and sports activities organized by our Association and co-organizing parties. For correction of, or access to personal data after submission of this form, please contact the staff of our Association. iv. I understand and hereby agree that personal information provided to the Hong Kong, China Tennis Association may be shared with DUPR for the purpose of creating and/or updating the DUPR Rating. v. I agree to allow HKCTA and/or the co-organizing parties to use the images taken during the tournament for future promotional and archival purpose.

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail. Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

香港匹克球公開錦標賽 2024

比賽規則

1.	比賽規則 除非另有說明，否則本賽事將根據美國匹克球協會規則及中國香港網球總會所採用之規則執行。
2.	參賽資格 <ul style="list-style-type: none">i. 歡迎來自世界各地的球員參加。ii. 參賽者報到時必須持有有效之護照或香港身分證，必要時須出示以備核實身份。iii. 年齡組別<ul style="list-style-type: none">a. 19 歲及以上（於 2005 年 12 月 31 日或之前出生）b. 35 歲及以上（於 1989 年 12 月 31 日或之前出生）c. 50 歲及以上（於 1974 年 12 月 31 日或之前出生）iv. 組別<ul style="list-style-type: none">a. 只設公開組別v. 賽事限制<ul style="list-style-type: none">a. 每名選手最多只可參加 3 個賽事，且只可參加一個單性別雙打賽事、一個混合雙打賽事和一個單性別單打賽事。vi. 參與者須簽署賽事免責聲明。
3.	報名活動 參賽資格將根據 2024 年 8 月 30 日的 DUPR 評級而定。 19 歲及以上公開組別 - 每個項目錄取 20 名選手/隊伍，其中 4 名將保留作外卡名額。 35 歲及以上和 50 歲及以上組別 - 每個項目錄取 16 名選手/隊伍。 參賽者必須於網站 (http://hkta.tournamentsoftware.com/Home/) 登記及註冊 HKCTA Pin 帳戶，啟用後，方可報名參加項目及付款。 報名費用 每名選手每個項目 \$60 美元 參賽費用可透過網上支付系統 PayDollar 以信用卡 (Visa 或萬事達卡) 繳付 報名截止日期為：2024 年 8 月 30 日(星期五)下午 6 時。 如參賽費用未能於截止日期前繳付，報名將不會被處理。 如有需要，可索取收據。

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

	截止日期後將不設退款。
4.	<p>報名名單</p> <p>參加者有責任於9月2日(星期一)下午6時檢查香港網球總會網站上的「參賽名單」,以確認自己的參賽資格。</p> <p>參與者如在名單上找不到自己的名字,請於名單公佈後立即聯絡 HKCTA 辦公室(電話:2504 8266 或電郵:pickleball@tennishk.org)。</p> <p>截止日期後將不能作任何更改。</p>
5.	<p>DUPR</p> <p>參賽者必須擁有 DUPR 帳戶才能參加比賽。可在 https://mydupr.com/signup 免費註冊 DUPR 帳戶。本次比賽的結果將輸入 DUPR 系統中。</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 參賽者須提供其 DUPR ID 以供核實,如果遺漏了,參賽者有責任聯繫 pickleball@tennishk.org 提供 DUPR ID。 ii. 所有 DUPR 參賽者都需要加入我們的球會 https://dashboard.dupr.com/dashboard/browse/clubs/5206780482。
6.	<p>賽制</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 比賽將分為兩輪：第一輪 - 小組循環賽, 第二輪 - 單淘汰賽。 <ul style="list-style-type: none"> 1. 雙打發球得分制 2. 單打直接得分 3. 每場比賽每隊可以有 2 次暫停,每次暫停最長 1 分鐘。 ii. 第一輪 - 循環賽雙打 <ul style="list-style-type: none"> 1. 小組循環賽, 每組前 2 名隊伍晉級第二輪。 2. 所有雙打小組循環賽均為 11 分制。6 分換邊。沒有平局。最先達到 11 分的隊伍獲勝。 iii. 第二輪 - 單淘汰賽雙打 <ul style="list-style-type: none"> 1. 淘汰賽至 15 分, 8 分時換邊, 必須 2 分以上獲勝。最先達 15 分獲勝。 2. 金牌賽至 21 分, 11 分時換邊, 必須 2 分以上獲勝, 最高 25 分。 3. 銅牌賽至 15 分, 8 分時換邊, 必須 2 分以上獲勝, 最高 17 分。 iv. 第一輪 - 單淘汰賽雙打 <ul style="list-style-type: none"> 1. 小組循環賽, 每組前 2 名隊伍晉級第二輪。 2. 所有單打小組循環賽均為 15 分制。8 分時換邊。沒有平局。最先達到 15 分的隊伍獲勝。 v. 第二輪 - 單打單淘汰賽 <ul style="list-style-type: none"> 1. 淘汰賽為 21 分制, 11 分時換邊, 必須 2 分以上獲勝, 先達 21 分者獲勝。 2. 金牌賽和銅牌賽均至 21 分, 11 分時換邊, 必須 2 分以上獲勝, 最高 30 分。 vi. 本次比賽只有 1 組個循環賽小組。 <ul style="list-style-type: none"> 1. 第 3 名由循環賽成績決定。 2. 循環賽前 2 名進行金牌賽。 vii. 小組循環排名賽和單淘汰賽抽籤將由比賽軟件系統 tournament software 決定。

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

7.	比賽用球 JOOLA Heleus																																									
8.	球拍檢查 i. 比賽用球拍必須經 USA Pickleball 認證, 並列於資料庫中。 https://equipment.usapickleball.org/paddle-list/ 。 ii. 所有球拍, 包括備用球拍, 必須在比賽開始前 30 分鐘在「球拍檢查櫃檯」進行檢查。球拍末端會貼上「QC Passed」的標籤。																																									
9.	比賽服裝 所有參賽球員必須穿著整潔和適當的匹克球服裝比賽, 不得與賽事用球的顏色相同、緊身健身短褲及其他非網球賽穿著的服裝比賽(包括熱身) 違反服裝規範的運動員可能會被裁判要求立即更換服裝或裝備。不遵從裁判指令可能會導致立即被判失格。																																									
10.	球場位置 所有賽事將會在清水灣高爾夫球會進行, 139 大坳門路, 清水灣。																																									
11.	比賽時間 開始時間將在比賽日期前確認。 <table border="1" data-bbox="277 953 1414 1436"> <thead> <tr> <th rowspan="2">日期</th> <th colspan="2">上午</th> <th colspan="2">下午</th> </tr> <tr> <th>年齡組別</th> <th>組別</th> <th>年齡組別</th> <th>組別</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>2024 年 9 月 19 日</td> <td>/</td> <td>/</td> <td>50 歲或以上</td> <td>女子雙打 男子雙打</td> </tr> <tr> <td rowspan="3">2024 年 9 月 20 日</td> <td>50 歲或以上</td> <td>女子單打</td> <td>19 歲或以上</td> <td>女子單打</td> </tr> <tr> <td>50 歲或以上</td> <td>男子單打</td> <td>19 歲或以上</td> <td>男子單打</td> </tr> <tr> <td>35 歲或以上</td> <td>女子單打</td> <td>35 歲或以上</td> <td>男子單打</td> </tr> <tr> <td>2024 年 9 月 21 日</td> <td>35 和 50 歲或以上</td> <td>混合雙打</td> <td>19 歲或以上</td> <td>混合雙打</td> </tr> <tr> <td rowspan="2">2024 年 9 月 22 日</td> <td>35 歲或以上</td> <td>男子雙打</td> <td>35 歲或以上</td> <td>女子雙打</td> </tr> <tr> <td>19 歲或以上</td> <td>女子雙打</td> <td>19 歲或以上</td> <td>男子雙打</td> </tr> </tbody> </table>	日期	上午		下午		年齡組別	組別	年齡組別	組別	2024 年 9 月 19 日	/	/	50 歲或以上	女子雙打 男子雙打	2024 年 9 月 20 日	50 歲或以上	女子單打	19 歲或以上	女子單打	50 歲或以上	男子單打	19 歲或以上	男子單打	35 歲或以上	女子單打	35 歲或以上	男子單打	2024 年 9 月 21 日	35 和 50 歲或以上	混合雙打	19 歲或以上	混合雙打	2024 年 9 月 22 日	35 歲或以上	男子雙打	35 歲或以上	女子雙打	19 歲或以上	女子雙打	19 歲或以上	男子雙打
日期	上午		下午																																							
	年齡組別	組別	年齡組別	組別																																						
2024 年 9 月 19 日	/	/	50 歲或以上	女子雙打 男子雙打																																						
2024 年 9 月 20 日	50 歲或以上	女子單打	19 歲或以上	女子單打																																						
	50 歲或以上	男子單打	19 歲或以上	男子單打																																						
	35 歲或以上	女子單打	35 歲或以上	男子單打																																						
2024 年 9 月 21 日	35 和 50 歲或以上	混合雙打	19 歲或以上	混合雙打																																						
2024 年 9 月 22 日	35 歲或以上	男子雙打	35 歲或以上	女子雙打																																						
	19 歲或以上	女子雙打	19 歲或以上	男子雙打																																						
12.	賽事章程 請於開賽前 3 天到中國香港網球總會網頁 (www.tennishk.org) 查閱賽程。所有比賽資料(包括抽籤排位、賽程)及賽事消息均於網上公佈。本會會以電郵或短訊/WhatsApp 通知參賽者於本會網頁查閱首圈比賽時間。如未能上網查閱, 請致電本會(電話: 2504 8266)。賽會恕不另行通知。當賽程一經公佈後, 不會再作更改。																																									

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

13.	<p>裁判</p> <p>由賽事委員會委任的總裁判的決定, 在賽事的所有事宜上都是最終的。</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 裁判員將出席所有獎牌比賽。 ii. 所有其他比賽都是無裁判賽事。 <ul style="list-style-type: none"> a. 每個球場都有一名巡場裁判負責監督比賽。 b. 發球手(或搭檔)在發球前, 應清楚報出比份。
14.	<p>獎品</p> <p>公開組賽事將會分發獎金, 各組別的冠軍、亞軍、季軍均可獲得獎牌。</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 請查看獎金明細表以了解各項比賽的具體獎金金額
15.	<p>停車</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 清水灣高爾夫球會的泊車位數目有限。將以先到先得的方式提供。希望在場地停車的選手必須在 2024 年 9 月 13 前將其車牌號碼和希望停車的日期發送到 pickleball@tennishk.org。我們將在活動開始前發送確認, 告知您的車牌是否成功登記。
16.	<p>食品和飲料</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 比賽現場提供食品供應商。接受八達通, VISA 或萬事達卡付款。
17.	<p>遵守時間</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 每場比賽均按照賽程表編排緊接進行。 ii. 宣布比賽場次的做法是當有比賽場地騰空及可供使用時及出場球員經點名後比賽便正式開始。 iii. 現場將使用合理的方法通知球員出場, 而球員亦應隨時準備開賽。任何球員於點名後 10 分鐘內仍未能開始比賽, 其比賽資格將會被取消(除非總裁判在考慮所有影響出席的情況後, 決定不取消該球員的比賽資格)。
18.	<p>惡劣天氣</p> <p>如在比賽當日, 天文台於比賽當日第一輪賽事報到前兩小時仍懸掛八號或以上熱帶氣旋警告或黑色暴雨警告訊號, 該日賽事即告取消而不作另行通知。如比賽當日開賽前或於比賽途中, 有惡劣天氣的情況出現時, 球員須預計其出場時間會有所延遲, 而球員亦應盡本份瀏覽賽事網頁查閱有關比賽之延遲狀況約。無論如何, 球員本人時刻都有責任向裁判長/ 賽事工作人員查詢當日修訂後的比賽時間, 隨後亦須到現場報到。如比賽宣告開始超過 15 分鐘後某方球員缺席, 則按棄權論而對手將自動晉級。如非上述情況, 球員必須準時到比賽場地報到。</p>

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

19.	<p>比賽延期</p> <p>在任何情況下，如賽事未能於原定日期完成，各進入決賽之球員會根據最後成績並列為“雙冠軍”。若該項比賽仍未進入決賽階段，該項比賽則告取消。</p>
20.	<p>退出賽事</p> <p>如欲退出賽事，參賽者必須於該場賽事 24 小時前於網總網頁提交退出比賽通知書。如無提交通知書，本會會扣除參賽者該圈之本地排名分數。如參賽者因身體狀況欠佳而退出，必須在比賽日期之後三日內遞交醫生證明，本會才不會扣除本地排名分數。</p>
21.	<p>賽委會權力</p> <p>在任何情況下，賽委會有權對本比賽規則及賽程作任何修改，包括但不限於：</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 因報名人數不足而合併賽事； ii. 有權接受或拒絕任何參賽申請； iii. 如遇天雨或其他特殊情況，有權重編賽程或延期；有權將賽事遷移到其他比賽場地； iv. 因應參加人數及/或一些預計之外的情況(如天雨)，本會有權對賽制作出更改。
22.	<p>責任</p> <p>球員如因比賽引致受傷或任何損失，本會、資助機構及贊助商等恕不負責。</p>
23.	<p>同意/授權</p> <ul style="list-style-type: none"> i. 本人同意參加香港匹克球公開錦標賽 2024 及同意願意遵照賽會所定之比賽規則及中國香港網球總會之操手政策。 ii. 聲明本人健康及體能良好，並無任何健康或其他理由，導致其不適合參加所報活動。 iii. 所提供的資料只用於本會與合辦機構的康體活動報名事宜及活動宣傳之用。在遞交申請表格後，如欲更改或查詢你申報的個人資料，可與本會職員聯絡。 iv. 本人了解並同意所提供的個人資料會給中國香港網球總會，分享予 DUPR 作計算 DUPR 評分之用。 v. 本人同意中國香港網球總會於賽事中，進行拍攝及錄影，以作日後檢討及推廣之用。

If there is any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.
Please note that the HKTA is committed to preserve a doping-free environment for fair play in tennis in Hong Kong. The HKTA will fully comply with the SF&OC's and HKADC's Anti-Doping Policy which are in full compliance with the World Anti-Doping Code and the relevant international regulations. For further details on this policy please go to www.antidoping.hk.

Hong Kong Open Pickleball Championships 2024 - Prize Money Table 賽事獎金

Event	Winner 冠軍	Runner-up 亞軍	3rd Place 季軍	Total
19+ Open Men's Singles 19+公開組男子單打	USD \$800.00	USD \$500.00	USD \$200.00	USD \$1,500.00
19+ Open Men's Doubles 19+公開組男子雙打	USD \$800.00	USD \$500.00	USD \$200.00	USD \$1,500.00
19+ Open Women's Singles 19+公開組女子單打	USD \$800.00	USD \$500.00	USD \$200.00	USD \$1,500.00
19+ Open Women's Doubles 19+公開組女子雙打	USD \$800.00	USD \$500.00	USD \$200.00	USD \$1,500.00
19+ Open Mixed Doubles 19+公開組混合雙打	USD \$800.00	USD \$500.00	USD \$200.00	USD \$1,500.00
35+ Open Men's Singles 35+公開組男子單打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
35+ Open Men's Doubles 35+公開組男子雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
35+ Open Women's Singles 35+公開組女子單打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
35+ Open Women's Doubles 35+公開組女子雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
35+ Open Mixed Doubles 35+公開組混合雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
50+ Open Men's Singles 50+公開組男子單打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
50+ Open Men's Doubles 50+公開組男子雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
50+ Open Women's Singles 50+公開組女子單打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
50+ Open Women's Doubles 50+公開組女子雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
50+ Open Mixed Doubles 50+公開組混合雙打	USD \$400.00	USD \$250.00	USD \$100.00	USD \$750.00
			Total Prize Money	USD \$15,000.00

Note:

1) 15% tax on prize money will be deducted according to Hong Kong Law.

2) Prize Money Table is based on full participation per division and amounts may be adjusted as follows for 19+:

Events with at least 16 players(singles)/teams(doubles) - 100% of the initial prize money

Events with 12-15 players(singles)/teams(doubles) - 75% of the initial prize money

Events with 8-11 players(singles)/teams(doubles) - 50% of the initial prize money

Events with less than 8 players(singles)/teams(doubles) - 25% of the initial prize money

3) Prize Money Table is based on full participation per division and amounts may be adjusted as follows for 35+ and 50+:

Events with at least 12 players(singles)/teams(doubles) - 100% of the initial prize money

Events with 8-11 players(singles)/teams(doubles) - 75% of the initial prize money

Events with less than 8 players(singles)/teams(doubles) - 50% of the initial prize money